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Hei, 
  
Først og fremst vil jeg takke for et god informasjonsmøte i Åsa. Det var var et godt møte som gav en god 
innsikt i prosessen. 
  
Mine kommentarer er knyttet til Åsa. Jeg er veldig fornøyd med at Åsa har kommet inn som et tettsted i 
arealdelen av kommuneplanen. Dette ble også tydelig støttet av majoriteten av de oppmøtte i 
informasjonsmøtet.   Jeg er positiv til at dette åpner for moderat utvikling med småhusbebyggelse som 
passer fint inn i et tettsted som Åsa med sine naturverdier og kulturlandskap.  
  
Åpningen for næringsvirksonhet på syd/øst for Steinsfjorden skole er ett av tiltakene som ble spilt inn 
gjennom Prosjektet Åsa 2030 planen som er resultatet av idemyldring og folkemøte i Åsa. Dette er en bra 
løsning som gir muligheter for servicetilbud/tjenester.  
  
  
Jeg synes at gang/sykkelvei  evt brede veiskuldre vil være et positivt tiltak. Veien gjennom Åsa er mye 
benyttet til tursykling og sykkeltrening og beboere i Åsa både barn og voksne ferdes naturlig nok langs 
veien til fots og til sykkel. Mange sykler også til og fra jobb i Hønefoss 
  
Forøvrig så vil jeg si at i dagens samfunn med hjemmekontor, el biler, redusert behov for å oppsøke 
handelssentrum ved å bruke matkasse ordninger, dagligvarer levert på døra osv så faller verdien av miljø 
argumentet som støtte for fortetting i Hønefoss by. I tillegg har beboerne i tettstedene muligeht for 
friluftsliv rett utenfor døra. 
  
Med hilsen, 
Ingvar Grøtberg innbygger i Åsa 

  
  
  


